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Bestyrelsesmøde  
d. 29-04 2024  

kl. 16.30 – 18.30 

Deltagere Mira, Maja, 
Henriette, 
Carina, 

Stine, Helle, 
Helle og 
Signe 

Afbud Julie 

 

 

Godkendelse af referat 

og dagsorden 

Godkendt 

Nyt fra formanden 
- Formandens 

beretning 

- Konstituering af 
bestyrelsen 

Formandens beretning læses højt. Den kan læses på 
aula under dokumenter. 
Bestyrelsen har konstitueret sig som følger: 

Forperson: Maja (mor til Amanda, løbebillerne) 
Næstforperson: Henriette (mor til Agnethe, 
skolopenderne) 

Kasser: Carina (mor til Atle, bænkebider) 
Medlem: Mira (mor til Alma, bænkebider) 
Medlem: Stine (mor til Ellie, bænkebider og Hector, 

haletuderne) 
Suppleant: Julie (mor til Harald, løbebillerne) 
 

Nyt fra huset 
- Status på 

organisering i 

børnehaven 
- Børnetal og antal 
- Besøg af 

Amerikanske 
studerende  

- Overgangen fra inde 

til ude om morgenen 
 

 
Det fungerer rigtig fint at have de 3 - og 4 årige 
integreret sammen fordelt på to stuer. Det har fra 

personalets side, været en stor prioritet at fastholde 
en storegruppe, for de kommende skolebørn.  
Der er fuldt i vuggestuen og børn på venteliste. 

Børnehaven har plads til flere børnehavebørn, men 
tallet er stabilt og fint.  
Vi får besøg af 3 hold amerikanske studerende, som 

gerne vil blive klogere på dansk pædagogik og vores 
brug af uderummet som leg og læringsrum. De 
kommer d. 28 maj, 6 juni og 18 juni 

Vi har i børnehaven arbejdet med overgangen fra ude 
til inde, der er flere børn som har brug for en hånd til 
at sige farvel og der kan opstå lidt ventetid. Vi skriver 

på aula omkring aflevering mellem kl. 07.15 – 07.30, 
hvis vi oplever, der bliver behov for det.  

- Evaluering af 

arbejdsdagen  

 Vi havde en rigtig fin dag, hvor der blev løst nogle 

meget vigtige og gode opgaver. Tilslutningen var lidt 
færre end sidste år, og der var et par stykker der ikke 
dukkede op. Men en rigtig hyggelig og produktiv dag. 

Der blev kørt 12 læs på genbrugspladsen!  
Tidspunkt og mad fungerer fint. Der skal til næste år 
males en del, så vi prøver at afholde lidt senere f.eks. 

d. 3 maj 
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Ansøgning af fonde 
- Køkkenhave 

- Madpakkehus 
- Legeplads 

Mira hjælper med at sende ansøgning til f.eks.  
Jem og fix 

Musik i lejet 
Det grønne hus   
 

Signe sender tidligere ansøgning til Mira som 
inspiration.  

Evt. 

Mad til spiseaftener 
Alkohol ved 
forældrearrangementer 

Beredskabsplan 
Parfume 

- Mad og oplevelseskontoen er mindsket, der er 

flere som ikke har betalt. Carina rykker de 
forældre som mangler at betale.  

- Det ønskes ikke, at der skal udarbejdes en 

holdning omkring alkohol til 
forældrearrangementer. Det har ikke været 
oplevet at alkohol er noget der nydes til 

arrangementer. Det ønskes dog, at der ikke 
drikkes mere end en genstand.  

- Beredskabsplanen ligger på kommunens 

hjemmeside 
- Personalet har drøftet brugen af parfume i 

institutionen. Vi anvender almindelig sund 

fornuft og bruger parfume med måde, og med 
omtanke for at vi krammer meget med vores 
børn. Bestyrelsen bakker op om drøftelsen.  

 


